
Referat fra møte i medlemskomiteen Holmestrand Rotaryklubb 30.mai 2016 
 
Møtested:     Elin Røed, Korsgårdsveien 61 
 
Tilstede:   Håkon Fæste, Elin Røed, Kaj Haagensen, Einar Gabriel Løken, Toralf 

Cock, Torstein Sagen, Jan Arne Rønningen, Hans Petter 
       Harestad, Marit Foss. 

 
Meldte forfall:    Ivar Jon Tunheim 
 
Permisjon:    Arne Johan Bu 
 
 
Før vi startet opp med oppgavene for kveldens peismøte ønsket vi Toralf Cock velkommen 
inn i medlemskomiteen som nestleder. 
 
 
Programforslag for oktober: 
 
 

 Inger Christensen, De nye mulighetene og utfordringene som næringssjef i 
Holmestrand ‐ tanker og planer. 
 

 Hofs ordfører – Mette Måge Olsen, Kommunesammenslåingen sett med Hofs øyne.  
(Vi har tidligere fått Alf Johan Svele sine tanker og kommentarer). 

 Biblioteket som møteplass. Planene for det nye biblioteket ved den nye 
biblioteksjefen, Berit Borgen. 
 

 Limaco AS – En bedrift med imponerende utvikling. Ved vår egen Olav ? 
 

 Egoforedrag/yrkesforedrag av Stig Atle Vange.  
 
 

Plan for medlemsutvikling 2016/17:  
Hvordan ønsker vi å se ut som medlemsmasse om 3 år: 
 
Pr.dags dato er vi 49 medlemmer, og det blir høytidelig opptak av to nye medlemmer; Heidi 
Hammervik og Stig Atle Vange i forbindelse med presidentskiftet 28.juni. Dermed blir vi 51 
medlemmer før sommeren. 
 
Når vi ser vi 3‐årsplanen for 2016‐2019 ligger det oppsatte måltallet på 54/55 medlemmer 
fra 2016/17 og utover. Det skal vi jobbe for å oppnå. Det er ønskelig å ligge stabilt rundt 
dette antallet, hensyntatt både de vi kan miste, de som eventuelt slutter og nye medlemmer 
som blir tatt opp.  
 



Vi ønsker å tenke langsiktig og ikke stresse kortsiktig, være gode på å ta imot den enkelte på 
en ordentlig måte, at de blir sett og verdsatt. Vi tenker stabilitet og tilhørighet, og mangfold, 
også med tanke på yrkes‐sammensetning 
 
Det er et ønske om å få inn flere kvinner, og representanter for det flerkulturelle samfunn. 
Gjennomgang og status av de 11 aktuelle reflektantene som er kvalitetssikret og forespurt 
siste halvår viser at; 
2 blir tatt opp som medlemmer i siste møte i juni,  
1 fortsetter som reflektant til høsten,  
3 personer ønsker å bli reflektanter om ca 1 år og 1 om ca 2 år,  
1 er klar til å bli reflektant nå i juni,  
2 er usikre og kun 1 har sagt nei.  
 
Vi ble enige om at Marit snakker med fadderne til de som er usikre for å få siste status der, 
og at vi ikke setter opp ny reflektantliste nå, men tar dette opp på neste peismøte. 
 
 
Stor takk til Elin for nydelige servering av hjemmebakte kaker, på en fantastisk varm og 
solfylt kveld, og da hørte både kaffe og tørstedrikke til.  
 
Tusen takk! 
 
 
Marit Foss 
referent 


